
Protokoll frin Fiireningsstemma Grimsta Vdgsamfillighet

Tid: 15 Juni 2Ot.2

Plats: Rangsta Brygga RBKs klubbstuga

91 Sammantriidet iiPPnas
Fdreningens ordfdrande dppnade sammantrddet och hfrlsade alla vilkomna.

52 Godkinnande av kallelsen
Motet godkinde kallelseforfa ra ndet.

53 Val av ordfiirande och sekreterare fiir fiireningsstimman

Till ordforande for motet valdes Owe Hessler och till sekreterare valdes Ann-Christin

Zander Holwaster.

54 Val av Wl personer att jimte ordfiirande justera protokollet, samt fungera som

rtistriknare.
Motet valde Hel6n Norling Lund6n och Goran Wahlund att justera protokollet samt att

fungera som rostrdknare.

9S Fastst5llande av dagordningen
M6tet godkinde dagordni ngen.

56 Styrelseberittelse, samt redovisning av bokslut inklusive redovisning av utfiirda

arbeten och hit hiirande kostnader fiir vigunderhill.

Verksamhetsberittelsen samt bokslut har, vilket ocksi framgick av kallelsen, funnits

pi vigsamfiillighetens hemsida fdr medlemmarna att ta del av. Motet godkdnde

verksa mhetsberdttelsen och boksl utet.

9Z Revisionsberittelse.
Ann-Christin Zander Holwaster f6redrog revisorernas berdttelse.

gS Beviljande av ansvarsfrihet fiir styrelsen avseende 2OtLl2O12 lrs fiirvaltning.

Motet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet for det avslutade verksamhetsiret.

Sg Behandling av inkomna irenden och motioner.

Inga irenden eller motioner hade inkommit.

910 Bidrag till 6ster Grimsta vdgsamfillighet

Styrelsen foreslog ett fortsatt bidrag med 10 000 kr/Ar till Oster Grimsta

vdgsamfillighet for kommande verksamhetsflr, motet bif6ll styrelsens forslag.

S11 Styrelsens f6rslag till budget fiir verksamhetsiret 2012-05-01- 2013-0tl-30 samt

faststillande av debiteringsldngd
Kassoren Henrik Winberg redogjorde for fdrslaget till budget for verksamhetsiret

2OL2-O5-01- 2013-04-30. F6rslaget innebir en minskning av debitering pi viig 1 med

L2,5 To och en hojning pi viig 4 med LS Yo, f<ir dvriga vdgar dr debiteringen ofordndrad.



F6rslagen p3 budget och debiteringslfingd har funnits anslagna pi hemsidan. Motet

beslutade att godkdnna budget och debiteringsldngd.

912 Beslut om arvode till nistkommande lrs styrelse och revisorer

Styrelsens forslag dr ofdrindrade arvoden for styrelse och revisorer. M6tet godkfrnde

f6rslaget.

S13 Sista dag fiir inbetalning av irsavgiften

Kassdren foreslog sista dag for inbetalning av irsavgiften till den 30 september 2012.

Motet godkiinde detta f6rslag.

S14 Val av 2 ordinarie styrelseledamiiter fiir Wi 5r samt val av suppleanter fiir ett ir:

Till val av tvi ordinarie styrelseledamoter f6r Wi 6r foreslog valberedningen omval av

Hans-Ake Sjoqvist och nyval av Thomas Andersson (tidigare suppleant). M6tet bifoll

forslaget fri n val beredningen,

Till val av suppleanter fdr ett 6r fdreslog valberedningen omval av Johnny Moberg och

nyval av Hikan Lerjerud. Motet bifoll forslaget frin valberedningen.

915 Val av styrelseordfdrande fiir ett ir. (viiljs ur vald styrelse)

Valberedningens f6rslag var att vdlja Hans-Ake Sjoqvist till styrelseordforande f6r

kommande iret. Motet valde enhdlligt Hans-Ake Sjoqvist till styrelseordforande.

916 Val av il6 revisorer och en revisorssuppleant:

Valberedningens fdrslag var att till tve ordinarie revisorer viilja Charlotte Ostring och

Ann-Christin Zander Holwaster samt att ti l l suppleant vilja Melker Odebrink. M6tet

valde enligt valberedningens forslag.

gt7 Val av valberedning:

Motet valde til l vatberedning; Bengt Holwaster (sammankallande), Hel6n Norling

Lund6n samt Goran Thorberg.

$fg Information frin stYrelsen

Tillsammans med kallelsen skickades informationshdfte med.

-Styrelseordfdrande Hans-Ake Sjoqvist f6redrog mera information om statistik frin

den nya digitala hastighetsskylten, statistik kommer att publiceras pi hemsidan efter

att sammanstfillning och redigering utf6rts. Ndsta tdnkta plats for hastighetsskylten iir

vid hallonbuskarna vid Stenkulla.
-Ansdkan har skickats till Linsstyrelsen om lagstadgad max 30 km/h pi vfignitet.

Forslaget har varit pi remiss hos bl.a. Trafikverket och Nyndshamns kommun och i sina

olika remissyttranden yrkar de bida pi avslag pA foreningens ansokan.

Bengt Holwaster yrkade pi att styrelsen skall iterta ansokan om maxhastighet

30km/h. Omrdstning gav 3 personer fdr Bengts yrkande och 13 emot, m6tet avslog

siledes Bengts yrkande.

Styrelsen yrkade pi att m6tet skulle ge styrelsen i uppdrag att om Ldnsstyrelsen avslir

ansokan om 30 km/h, istdllet verka for att fi en lagstadgad maxhastighet om 40 km/h

for hela vdgsamfiillighetens vdgnit. Motet beslutade att bifalla styrelsens yrkande.



919

920

Ovriga frigor

Styrelsen vill tacka avgiende styrelseledamot Olle Holwaster for ett fortjdnstfullt

arbete genom de 20 5r som han suttit i vdgsamfillighetens styrelse.

Ftiren ingsstim ma n avsl utas
Mdtets ordforande tackade for visat intresse och forklarade fdreningsstdmman f6r

avslutad.

Owe Hessler
M6tesordfiirande

Ann-Christin Zander Holwaster
Miitessekreterare

G6ran Wahlund
Justerare
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